

5. That I am a Canadian citizen.

(or)

That I am a British subject, other than a Canadian citizen, was qualified as an elector on June 25, 1968 and have not ceased to be ordinarily resident in Canada since that date.

(or)

That I am not a Canadian citizen and am not a British subject described above.

6. That the place of my ordinary residence in Canada immediately prior to:

the commencement of my current continuous period of full-time training or service and active service,

(or)

being placed on active service not immediately preceded by a period of full-time training or service,

(or)

the date of my enrolment in the special force, as prescribed in section 27 of the *Special Voting Rules*, is

(Insert name of city, town, village or other place

in Canada with street address, if any, and province)

I hereby declare that what is stated above is true in substance and in fact.

Dated at, this day of, 19.....

Signature of member of Canadian Forces

CERTIFICATE OF COMMISSIONED OFFICER OR OF DEPUTY RETURNING OFFICER

I hereby certify that the above mentioned member of the Canadian Forces, on the date stated above, did make before me the above set forth declaration.

Signature of commissioned officer or of deputy returning officer

(Insert rank, Social Insurance Number and name of unit)

5. Que je suis un citoyen canadien.

(ou)

Que je suis un sujet britannique, autre qu'un citoyen canadien, que j'avais qualité d'électeur le 25 juin 1968 et n'ai pas cessé de résider ordinairement au Canada depuis cette date.

(ou)

Que je ne suis pas un citoyen canadien ni un sujet britannique comme susdit.

6. Que le lieu de ma résidence ordinaire au Canada immédiatement avant:

le commencement de la présente période continue de mon instruction ou service à plein temps et activité de service,

(ou)

la date où j'ai été mis en activité de service et qui n'a pas été immédiatement précédée d'une période d'instruction ou de service à plein temps,

(ou)

la date de mon enrôlement dans la force spéciale comme le prescrit l'article 27 des *Règles électorales spéciales* est

(Insérer le nom de la cité, de la ville,

du village ou autre lieu au Canada, avec la rue et le

numéro, s'il en est, et le nom de la province)

Je déclare par les présentes que les énonciations qui précèdent sont véridiques en substance et en fait.

Fait à, ce jour d..... 19.....

Signature du membre des Forces canadiennes

CERTIFICAT DE L'OFFICIER OU DU SCRUTATEUR

Je certifie par les présentes que le membre des Forces canadiennes ci-dessus mentionné, a, le jour ci-dessus indiqué, fait devant moi la déclaration qui précède.

Signature de l'officier ou du scrutateur

(Insérer ici le grade, le numéro d'assurance sociale et le nom de l'unité)

This space for use by Chief Electoral Officer only

Cet espace est réservé au directeur général des élections